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The final battle between the free Fables of the mundane world and the Empire
occupying their former Homelands is about to begin, and the scrappy storybook
heroes have already managed to even the odds considerably. With his previously
unstoppable wooden soldiers neutralized, the Adversary is about to get his first taste of
high technology in the form of steel-jacketed bullets and laser-guided bombs. But the
ruler who conquered a hundred different worlds didn’t do it by fighting clean—and
he’s still got a surprise or two left to spring on the residents of Fabletown. Collects
issues #70-75 in Bill Willingham’s Eisner Award-winning series.
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评论

这场反攻战打得真帅！
可惜白马王子了，看来除了感情渣渣外，白马王子简直是政治天才啊。
由此也可以预料，之后的事情估计也是 一团糟了。

-----------------------------
2019读漫0790，精彩的一战，白马王子散发了光芒

-----------------------------
Vol.11
战争与残骸，蓝仔又一次无望的爱情；灰姑娘间谍行动·皮诺曹拯救计划；云中踏浪号
的金属风暴；大型战略武器·荆棘玫瑰；“斩首”。

-----------------------------
（我真的喜欢白马王子！！即使他不是最好的爱人，但他是最好的骑士了！！

-----------------------------
战胜敌人，解放故土。 赞美白马王子没有丢掉高尚的品质。
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Fables Vol. 11_下载链接1_

书评

-----------------------------
Fables Vol. 11_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	Fables Vol. 11
	标签
	评论
	书评


